
THE WILDLIFE ACT
(C.C.S.M. c. W130)

Hunter Education Regulation, amendment

Regulation 96/2016
Registered June 24, 2016

Manitoba Regulation 128/2007 amended

1 **The *Hunter Education Regulation, Manitoba Regulation 128/2007, is amended by this regulation.***

2 **Subsection 4(3) is repealed.**

3 **The following is added after section 4:**

Apprentice hunter education certificate

4.1(1) The director or a designated organization or agency may issue an apprentice hunter education certificate to a person who

(a) is under 12 years of age;

(b) has completed the hunter education course; and

(c) has passed a written examination with a mark of 96% or more or has passed an oral or practical examination conducted under subsection 4(2).

LOI SUR LA CONSERVATION DE LA FAUNE
(c. W130 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur la formation des chasseurs

Règlement 96/2016
Date d'enregistrement : le 24 juin 2016

Modification du R.M. 128/2007

1 **Le présent règlement modifie le *Règlement sur la formation des chasseurs, R.M. 128/2007.***

2 **Le paragraphe 4(3) est abrogé.**

3 **Il est ajouté, après l'article 4, ce qui suit :**

Certificat de formation des apprentis chasseurs

4.1(1) Le directeur ou un organisme désigné peut délivrer le certificat de formation des apprentis chasseurs à toute personne qui :

a) est âgée de moins de 12 ans;

b) a terminé le cours de formation des chasseurs;

c) a obtenu une note d'au moins 96 % à l'examen écrit ou qui a réussi l'examen oral ou pratique prévu au paragraphe 4(2).

4.1(2) When a person who holds an apprentice hunter education certificate becomes 12 years of age, the director or the designated organization or agency that issued the apprentice hunter education certificate must issue a hunter education certificate to that person.

4.1(2) Le directeur ou l'organisme désigné ayant délivré le certificat de formation des apprentis chasseurs délivre à son titulaire un certificat de formation des chasseurs dès qu'il obtient l'âge de 12 ans.

June 21, 2016
21 juin 2016

**Minister of Sustainable Development/
La ministre du Développement durable,**

Cathy Cox